
ACTA D’ASSEMBLEA EXTRAORDINÀRIA
ASSOCIACIÓ DE FAMÍLIES D’ALUMNES DE L’INSTITUT DE CERVELLÓ

Assemblea núm 1 curs 2024 / 2025

Celebrada el dilluns 7 d’octubre de 2024 a l’Institut (aula 71) a les 17.30 h.

Inici de l'assemblea a les 17,40 hores, amb l'assistència dels membres de la junta i
sòcies, les tresoreres Carol Barrena, la secretaria Mònica López i la presidenta
Beatriz Garcia, així com 5 persones sòcies amb dret a vot i un vot delegat.

Es comprova la identitat de les persones sòcies amb dret a vot i la delegació,
s'inicia l'assemblea seguint els punts de la convocatòria.

La senyora Beatriz Garcia presidenta, comença la sessió donant la benvinguda als
assistent i a continuació llegeix l’ordre del dia:

1. Aprovació acta anterior
2. Renovació membres Junta per al curs 24-25
3. Torn obert de paraules

Aprovació acta anterior (25 d’abril de 2024)
La presidenta, recorda que l’acta anterior estava adjunta a la convocatòria per ser
consultada, es fa una lectura ràpida d’aquesta i es procedeix a la votació. La
totalitat dels vots son a favor.

Renovació membres Junta per al curs 24-25
La presidenta consulta als presents amb qui havia acordat la renovació d’una de
les tresoreres i nova incorporació com nou president, s’afegeix una de les
assistents com vocals. Es procedeix a la votació de cada un dels membres, cada
un d’ells obté el 100 dels vots a favor.

Mónica Genes-Quevedo, com secretària de l’Associació de Mares i Pares del SES
Cervelló, amb número de registre d’entitats jurídiques G64684673,
CERTIFICO: Que a l’Assemblea General Ordinària de data 7 d’octubre de 2024 es
va procedir a votar canvis de la Junta Directiva amb algunes baixes i noves
incorporacions, que ha quedat composada pels següents membres i comissions:

President: Roger Reverter
Secretària: Beatriz García Martí
Tresorera: Carolina Barrena
1a Vocal: Carolina Miranda



Precs i preguntes.

La presidenta inicia l’últim punt i es es crea un diàleg entre els assistents temes
molts diferents. Els assistents estan interessats en conèixer el número de socis
d’aquest curs, la secretaria informa que son 160, i que hi ha hagut una davallada
els últims cursos, i es destaca que aquest curs els alumnes de 3r el % és molt més
baix.
La presidenta exposa que ha rebut la petició de famílies de 4t per la compra d’una
màquina de fer crispetes per les activitats que els de 4t actual i els que vinguin,
puguin treure rendiment. Comenta que en el moment de la petició ja ha informat
que era difícil, ja que com a AFA només tenim espai a l’institut per deixar papers i
una caixa amb decoració de 4t, i que veu complicat el permís de direcció. Una de
les mares assistents comenta que és més pràctic fer-ho en microones o portales
fetes de casa, la resta assistents estan d’acord i es desestima la petició.
Per una altra banda es comenta que, com l'assemblea anterior, la necessitat
d’inversió dels actius heredats de la junta anterior, es discuteixen diferents idees,
una d’elles subvencionar als socis els pagaments de sortides.

Finalització de la reunió a les 19.20h

Salutacions,

Cervelló, 3 d’octubre de 2024

Mónica Genes-Quevedo
Secretaria sortint AFA Institut Cervelló


